
ASGI HB møde 13 Maj 2024 i klubhuset :: Kort referat 

Deltagere: Susanne, Tine, Christian, Bo, Margit, Linda, Peter og Tina 

Referent: Peter med hjælp fra Margit’s noter ;-) 

 

1. Velkommen 

Peter bød velkommen. 

 

2. Valg til GF 

Linda er på valg til GF og genopstiller ikke. Peter spørger Ulla Lund Nielsen om hun kan hjælpe. 

Benny og Tina er også på valg og genopstiller heller ikke. Der var ingen forslag til nye emner, 

Peter laver opslag på sociale medier. Tine sender samme info ud til medlemmer via mail i 

Conventus. 

 

3. Udbetaling af godtgørelse - aflønning af frivillige. 

Emnet blev drøftet og der var en del uenighed. Vi vil fortsætte drøftelser på næste møde.  

 

4. Uddeling af ASGI priser ved GF. 

Indkomne forslag blev behandlet. Følgende blev valgt: 

Aktivprisen: Per Thomsen (Teater) 

Trænerprisen: Michael Bodenhoff (Rulleskøjteløb) 

Foreningslederprisen: Sorteringsholdet ved Alsønderup Fester 

5. Gennemførelse af GF d. 22 Maj. 

Det besluttes, at Peter er dirigent. (Peter har efterfølgende spurgt Hans Rasmussen der har sagt 
ja) 
Peter taler med Poul Erik vedrørende genvalg som revisor (Poul Erik har sagt ja til et år mere). 
Vi mangler en revisorsuppleant. Tina overvejer, om hun vil tage opgaven. (Tina ønsker ikke 
opgaven) 
Bo ønsker ikke at være fanebærer, der er ingen andre forslag. 
Bo finder to fl. rødvin som vi kan give Poul Erik. 
Margit køber: øl, sodavand og guf til GF. 
 
6. Status fra ASGI kasserer v/ Linda 
Økonomi og Budget. 
Vi kommer ud med et overskud og skal hermed ikke trække penge ud fra støtteforeningen. 
Overskudet lyder på 1.800 kr. 
Nogle afdelinger genererer stort overskud, andre underskud.  
 
7. Kort status fra de tilstedeværende afdelinger 
Teater: Der er 3 mere med i bestyrelsen. Det går godt. Til næste år vil Rie, instruktør gerne på 
kursus. Det syntes vi er en god ide. Til næste år bliver der arbejdet på "Vimmersvej". 
Dart: Det går godt. Der bliver afholdt generalforsamling førstkommende fredag. Der er omkring 10 
medlemmer. 
Fodbold: Intet nyt. 
NERF: Der er blevet en rigtig fin hjælpergruppe. 



Tennis, bordtennis og pickleball: Der er blevet spillet bordtennis hele vinteren, omkring 10 
medlemmer. 
Picklebal er også blevet spillet i vinter. Vi har besluttet at prøve igen næste år. 
Tennis: Vi har haft standerhejsning, lille tilslutning - men super hyggeligt. 
Linda har lavet en gæste tilmeldingsmulighed på hjemmesiden. Behovet kom da Hillerød 
tennisklub pludselig forlangte at vores medlemmer også skal betale for at være medlem i Hillerød. 
Det koster 50 kr. at spille som gæst. 
Vi har endnu ikke fået en dato for, hvornår renoveringen af banerne går i gang. Derfor har det ikke 
været muligt, at lave en endelig aftale med Alsønderup Skole, skolen som  vil gerne i gang med et 
forløb. Bo har trukket sig som træner. Indtil vi får en dato, afventer vi at forsøge, at finde en anden 
træner. 
Der har været mus i klubhuset. Margit har haft kontakt til kommunen og Renttokil. Vi håber, 
problemet er overstået. 
Husk sidste frist til Lokaltnyt den 28. maj. 
 
8. Eventuelt 

Planlægning af næste møde efter GF. Dato blev fastlagt til Onsdag den 4 SEP. 

Hvem medbringer mad og drikke på næste møde efter GF. Susanne (Teater) vil medbringe mad 

og drikke. 


